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壹、緣起與出國任務
本公司為增進與東亞及西太平洋地區各電力事業之交流，以吸取其經營經驗及資訊，於1988年參加「東亞暨西太平洋地區電力事業協會（The Association of the Electricity Supply Industry of East Asia and the Western Pacific, AESIEAP）」，成為其正式會員之一。AESIEAP是一個非官方的區域性電力事業組織，成立於西元1975年，成立之主要目的在推動會員國家與地區電業之間的交流、促進區域間各電力事業之合作及有關電力之專家知識與技術的交換，並討論解決亞太地區電力產業所面臨的問題。該協會係由各會員國每兩年輪流舉辦年會及國際性電業研討會，每年皆邀請各會員國之高階主管與會。目前共有17個會員國家及地區，當中包括80個團體與個人會員及31個榮譽會員，其會員涵蓋澳洲、法屬波利尼西亞（大溪地）、香港、印度、印尼、日本、澳門、馬來西亞、紐西蘭、巴布新幾內亞、菲律賓、新加坡、斯利蘭卡、中華民國、泰國、中國大陸、韓國等國家。本公司董事長為 AESIEAP之理事，每年皆率隊出席該協會年會及研討會，藉由會務的推動與會員的交流與亞太地區各電業保持密切聯繫，並蒐集各會員國在電力經濟與電力技術等方面之經驗與作法，提供本公司制定電力經營策略及發展電力能源科技之參考，以提升本公司在電力經濟與電業管理技術方面之研究水準。
本公司為AESIEAP理事會會員，並已取得2009-2010年大會主辦權，董事長榮獲理事長，並將於今年(2009)於高雄舉辦CEO會議，2010年於臺北舉辦CEPSI會議。為深入瞭解技術委員會之研發工作和組織運作及其在CEO會議與CEPSI會議中所扮演之角色定位，奉 董事長指派由綜研所洪紹平擔任AESIEAP技術委員會之本公司代表並參與本次會議討論。
貳、出國行程表
參加「AESIEAP技術委員會第一次工作會議」行程表
	日    期
	訪問機構與研討會內容
	地    點

	2月17日
	去 程
	台北→吉隆坡

	2月18日
	參加AESIEAP技術委員會2009年度第一次工作會議 
	馬來西亞吉隆坡

	2月19日
	返 程
	吉隆坡→台北


叁、AESIEAP技術委員會2009年第一次工作會議會議摘要
一、會議時間：2009年2月18日

二、會議地點：馬來西亞，吉隆坡，希爾頓大飯店 Hilton Hotel, Kuala Lumpur, Malaysia

三、會議主席：Hon Datuk Wira Md. Sidek Ahmad（馬來西亞）

四、出席代表：

1. Mr. Bong Soo Ha（韓國電力公司KEPCO,Korea）
2. Mr. MIHARA, Michio（日本九州電力株式會社 Kyushu Electric Co,Japan）
3. Ms. KOGA, Miho （日本九州電力株式會社 Kyushu Electric Co,Japan）
4. Mr. Danilo S. SEDILLA（菲律賓國家電力公司NPC,Philippines）
5. Mr. Nestor P. Sarmiento（菲律賓MERALCO,Philippines）
6. Ms. Ma. Cynthia Y Manrique（菲律賓輸電公司TRANSCO,Philippines）
7. Mr.Hung Shao Pin洪紹平先生（台電公司TaiPower,Taiwan）
五、討論及決議事項

（一）、主席報告第34屆AESIEAP理事會（Council ）決議
技術委員會（Technical Committee，簡稱TC）主席扼要報告了2008年10月在澳門SAR舉行的第34屆AESIEAP理事會議的決議，包括TC行政小組成員的任命。
AESIEAP理事會決議通過了TC行政小組以下的行動：
同意組成工作小組（Working Group 簡稱 WG），
· 進行各研究域和專案指定的任務。
· 任命WG主席和成員。
· 完成分配研究題目到三個工作小組。
（二）、確認工作小組的研究範圍

主席向參加上次AESIEAP 理事會議的會員報告，理事會已經決議集中於三大主題，TC據此組成工作小組（WG），由TC行政小組進一步討論如下：

1. 技術發展：

韓電提議聚焦於國際關注的智慧電網（Smart Grid），經台灣代表附議並建議WG或許考慮智慧電網下可以達成的2個預期研究結果：電網（供輸電）及零售（用戶）。

TC行政小組贊成台灣代表的建議，但是由於優先順序的關係，討論後以供給面（電網）及零售（用戶）做為下一個預期研究結果。
2. 環境課題及能源效率：

會議討論下列4項議題，並排出優先順序如下，
〈1〉. 碳交易（Carbon Trading ）-------機制和架構
〈2〉. 能源效率----需求面管理
〈3〉. 綠色能源（Green Energy）---發展替代的再生能源
〈4〉. 碳補捉儲存（Carbon Captured Storage， 簡稱CCS）
3. 電業發展和策略

大會同意把3大方向整併為「電業發展和策略」，亦是2009年即將在台灣舉行CEO會議的主題。
關於此大主題，與會人員討論後預定子題如下：
〈1〉. 資產管理 

a、 火力發電廠熱效率的提升
b、 發輸配維護和管理系統
c、 重要設備災害（例如變壓器失火、XPLE電纜水樹絕緣劣化現象water treeing 等問題） 

d、 超導體（Superconductors ）
e、 資產最佳利用和使用壽命 

〈2〉. 產業再造

各種ESI模型的電價結構/設計機制
〈3〉. 用戶關係管理（Customer Relationship Management） 

研究電力系統輔助服務下之需量反應（demand response ）

上述1.資產管理，因為與PPA和電廠效率有關，與會人員具有高度興趣。
此外，與會人員也關心重要設備災害（變壓、電纜、開關）。至於其他項目如EMF、資產最佳利用和使用壽命研究結果，對公司整體表現和財務績效有幫助，亦獲與會人員關切。

TC委員要求WG主席確認那些項目才是大家最關心，實施效益最大的研究團隊項目。

（三）、指派工作小組主席
主席提出韓電KEPCO於上次會議已經自願擔任WG其中的一組的主席。
大會亦紀錄台灣有擔任WG其中的主席意願。馬來西亞也自願擔任WG的主席，但需俟其上層批准。
TC委員暫時同意上述3國為大項研究題目WG主席，但仍需其各自上層同意，3個組說明如下：
WG 1主席----韓電KEPCO（電力部門技術發展）
WG 2主席---台電Taipower（環境課題和能源效率）
WG3主席---馬來西亞TNB（ESI業務發展及策略）
WG主席的確認和任命通知書，在接獲上述3國確認後，由TC秘書發布。

（四）、成立工作小組 

在工作小組成立時，工作小組主席需與TC秘書溝通。

大會要求工作小組主席需確定小組研究題目、範圍、時程、預算並且提報計畫負責人（視需要）。

TC秘書將從參與的會員國提名並發布通知。

WG主席確認小組成員後，TC秘書將發布被 TC行政小組同意的提名人。

（五）、WG會議規則和地點
依據子法5.2，WG的會議型態以分開和個別的WG會議和安排為宜。

如此安排主要為了方便工作小組之間互動，避免主辦國浪費物力安排開會。

WG在計畫執行期間開會2次（每一計畫限2年內完成），儘量利用電子郵件溝通討論、視訊會議，取代面對面正式會議。

開會地點由WG主席決定，並且通知TC祕書主辦國需提供的協助。WG主席應向TC行政小組報告工作進度、已完成計畫內容，最後的完成報告則提報CEO會議或CEPSI。

（六）、資源、預算與基金
AESIEAP 會議批准的TC會議2009年預算為USD 25,000/年，
授權秘書分配支用可使用的基金，各WG主席可向TC行政小組申請核撥預算。

（七）、其他事項
1. TC成員的正式任命及其角色 

菲律賓曾要求菲律賓被提名的秘書職位、TC行政小組其他成員的任命及正式通知，

主席報告TC行政小組的任命是在第34屆AESIEAP會議，但是當時沒有發布會議紀錄 。

主席要求秘書長（AESEIAP Secretary General）發函通知被任命為TC行政小組的各會員國。

各國的理事會成員然後正式指派其國家代表駐TC行政小組。

2. 技術委員會在CEPSI and CEO會議的角色  

台灣方面已通知會員2009年10月14-17日下次在台灣高雄舉行CEO會議。

主席提到議會決定TC協助主辦國台灣籌組CEPSI 及（或） CEO會議，並希望能與秘書長溝通協調。

為了能全員出席並獲得各電業CEO關心並出席會議，CEO研討會的規格將重新檢討以吸引區域內電業CEO更多的關注。主要目的是提供電業CEO機會，把CEO研討會視為一個交換意見的溝通平台，利用平台進行溝通討論交換意見，並改善目前各區的業務。

3. 2009/2010下一個步驟和活動 

大會已通知會員檢討6年策略長期計畫及2年短期行動計畫。

主席及秘書將詳細說明由TC行政小組討論傳閱過的計畫以供採行。

4. TC 子法 3.1的修正案 Amendment to the TC By-laws 3.1 

TC行政小組提出TC 子法 3.1的修正案，主要為了避免混淆TC委員會之成立。

現行子法：TC委員會由行政小組（Executive Team）和工作小組（Working Group）組成，但是代表工作小組的主席為行政小組（Executive Team）互選會員。因此，TC委員會的組織和成員需要重新檢討，以便與修正的子法一致。
（八）、第2屆行政小組會議時間和地點 

第2屆行政小組會議時間將比2009年10月CEO研討會的時間優先，以便充分瞭解下一次理事會提出的議題，主席和TC秘書將決定下次TC會議合適日期和地點。
肆、結論與建議

1、 本次技術委員會會議本公司以秘書長（代理）身份出席，會中除概要報告本年度CEO會議規劃情形外，並引導技術委員會工作小組分類主題與CEO會議研討主題銜接搭配，另對三個工作小組研究方向提出建言亦獲得會議認同。
2、 本公司獲選為第二工作小組主席，研究主題為環境課題及能源效率，其年度研究題目之研究方向為(1)碳交易(2)能源效率／需求面管理(3)綠色能源／再生能源(4)碳補捉與儲存，其工作權責為：(1)成為技術委員會之成員(2)與會員溝通並決定年度之具體研究題目及研究主持人與主要成員(3)推動會員共同參與年度研究(4)向TC行政小組報告進度及成果內容(5)向CEO會議或CEPSI大會提出年度成果報告(6)召開至少二次以上之研究相關會議（期初與期末） (7)其他相關聯絡事項。
3、 本公司負責之第二組「環境課題與能源效率」，其研究成果期能於CEPSI會議（或CEO會議）提出報告。
伍、附錄

附錄一：AESIEAP技術委員會2009年第一次工作會議資料

Summary of Proceedings - TC Exec Team Meeting
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	The 1st AESIEAP Technical Committee 
Executive Team Meeting

Hilton Hotel, Kuala Lumpur, Malaysia 

18 February 2009 


SUMMARY OF PROCEEDINGS
The first meeting of the AESIEAP Technical Committee (TC) Executive Team Meeting was convened on 18th February 2009, in Kuala Lumpur, Malaysia. Participants in attendance were Malaysia (Chairman), Philippines (Secretary), Japan, Korea and Taiwan as the AESIEAP Sec General. 
1. Opening Remarks by Host Country 
The Technical Committee (TC) Chairman, Hon Datuk Wira Md. Sidek Ahmad on behalf of host Country Malaysia and TNB delivered the Welcome Remarks. He expressed sincere thanks for having the honor and privilege to host the meeting. 

Further, he expressed appreciation on the presence of members and noted the apology of two member countries – Singapore and Sri Langka for not being able to attend this meeting. Korea is represented by Kepco, Japan by Kyushu Electric, Philippines by NPC, Meralco and Transco and Taiwan is represented by TaiPower. 

He also expressed appreciation to the AESIEAP Council for the vote of confidence in electing Malaysia and in particular TNB as the Chairman of the Technical Committee. 

TC Chairman also congratulated Macau, SAR for having successfully organized the CEPSI 2008 in Oct 2008. 
2. Adoption of the Agenda 
The TC Chairman presented the proposed agenda. The TC Executive Team adopted the agenda as presented, herein attached as Appendix 1. 
3. Chairman Report of the 34th AESIEAP Council Resolution 
TC Chairman recapped the resolutions made during the 34th AESIEAP Council Meeting held in Oct 2008 in Macau SAR. Among others it included the direction and resolution made by the Council with respect to the appointment of TC Executive Team members. 

The AESIEAP Council has also approved the following activities to be carried out by TC Executive Team: 

· The formation of WG to undertake the respective study areas and project assignments. 

· The appointment of WG Chairman and team members. 

· To finalize and assign micro topic of study to the three Working Groups.

4. Finalization of Work Group Study Areas 
Chairman informed members that at the last AESIEAP Council meeting, Council has approved TC to concentrate on only three macro topics and for TC to form the appropriate WG for such. The TC Executive Team further discussed on the relevant macro / micro topics as below:- 
• Technology Development 
Kepco proposed to focus on the Smart Grid as the micro topic which has garnered much interest in the international arena. 

Taiwan agreed with the proposed topic, however, suggested that the WG to possibly consider two outcomes on deliverable under Smart Grid i.e. 

(i) Network (Supply Delivery) and (ii) Retail (Customer). 

TC Executive Team agreed with Taiwan’s proposal but with higher priority given to the supply side (network) and the retail (customer) study be deliberated as next outcome. 

• Environment Issues and Energy Efficiency 
Meeting considered the following micro topics, and requested Chairman of this Working Group to prioritize the micro topics which are ranked accordingly as below: 

1. Carbon Trading – mechanism and structure 

2. Energy Efficiency – demand side management 

3. Green Energy –development of alternative renewal energy 

4. Carbon Captured Storage (CCS) 

• Business Outlook and Strategy for Electricity Supply Industry 
Meeting agreed that the three original macro topics below can be lumped into one broad macro topic namely – “Business Outlook and Strategy for Electricity Supply Industry” which will also be the topic deliberated at the forthcoming CEO’s Conference 2009 in Taiwan. 

Members deliberated on the possible micro topics related to this broad macro topic as follows: 

1. Asset management 

(a) Heat rate and Enhancement for thermal power plant 

(b) Generation, Transmission and Distribution maintenance and management system 

(c) Failures of primary equipment (i.e. transformer fire, water treeing 

Issues for XPLE Cables) 

(d) Superconductors 

(e) Asset optimization and life-span 

2. Industry Restructuring 

(a) Electricity pricing structure/ design mechanism for various ESI model 

3. Customer Relationship Management 

(a) Study on demand response as one type of ancillary services in power system 

TC members were informed that the subject 1(a) under Asset Management has garnered highest interest among members due to the impact of this subject matter to the PPA and efficiency of the power plant. 

There are also interest among members on the subject 1(c) – Failure of Primary Equipment i.e. Transformers, Cables and Switchgears. 

Members also express concern among others, on the issue of EMF study, asset optimization and life-span of primary equipment taking into consideration the result of this study may help the company in its overall business and financial performance. 

TC members requested that the Chairman of this Working Group finalize which topic to be considered as most relevant and beneficial topic to be carried out by the study group. 

5. Appointment of Chairman of Work Group 
Chairman also noted that KEPCO in the last Council meeting has volunteered to lead one of the WG. 

Meeting also took note of Taiwan interest to be considered as Chairman of WG. 

Malaysia has also volunteered to lead a WG, subject to its management approval. 

TC members tentatively approved the proposed three countries as Chairman of WG subject to individual management approval and the macro topic assigned for each WG. 

• Chairman of WG 1 – Korea(KEPCO) (Technology Development for Power Sector) 
• Chairman of W G 2 – Taiwan(Taipower) (Environmental Issues and Energy Efficiency) 
• Chairman of W G 3 – Malaysia(TNB) (Business Outlook and Strategy for ESI) 
Confirmation and notification on appointment Chairman of WG will be circulated by the TC-Secretary after conformation received from all three countries above. 
6. Work Group Formation 
Chairman of Work Groups are required to communicate with the TC-Secretary on the formation of the members of Work Group. 

Meeting also requested the Chairman of Work Group to finalize the micro topic, Scope, Timeline, Budget and propose the project leader (if required). 

TC-Secretary will then circulate notification and nomination from members’ country for participation. 

Chairman of WG will finalize the team members and TC-Secretary will circulate the nominees for approval of TC Executive Team. 
7. Work Group Meeting Regularities and Venues 
As per the By-laws 5.2, Meeting deliberated on the format of the WG meeting. It should be encouraged that separate and individual WG meeting/arrangement be preferred. 

This arrangement will allow smaller work groups to interact better among themselves and would be less taxing on the host country to handle logistic and meeting arrangement. 

WG shall meet at least 2 times within the project duration (which is limited to a maximum of 2 years per project), while communication and discussion through e-mails, video conferencing and teleconferencing to be fully utilized prior to formal face to face meeting. 

Venue of the meeting shall be determined by Chairman of Work Group and notify TC-Secretary to assist in all arrangement required with host country. 

Chairman of WG shall report to the TC Executive Team on the progress and project deliverables and the finalized project report to be presented at CEO’s Conference or CEPSI. 
8. Resources, Budget and Funds 
The 2009 budget approved by AESIEAP Council for Technical Committee Meeting is USD 25,000/year. 

The Secretary is given the authority to allocate and disburse the available funds. Chairman of each Work Group is requested to put up budget requirement of their respective Work Groups for approval by TC Executive Team. 
9. Other Matters 
i. Official nomination of Technical Committee members and their roles 
The Philippines, has requested for a formal notification and appointment of Philippines’ nominee for the Secretary post as well as other members of the TC Executive Team. 

Chairman informed that the appointment of this TC Executive Team was made at the 34th AESIEAP Council Meeting. However Chairman noted that the minutes of the meeting has not been issued. 

Chairman requested that the AESEIAP Secretary General issue a formal notification to member countries that were appointed as members of TC Executive Team. 

The Council Member of respective countries would then formally nominate their country representative to the TC Exec Team. 

ii. Role of Technical Committee in CEPSI and CEO’s Conference 
Taiwan informed members that the next CEO’s Conference will be held from 14-17 October 2009 in Kao-hsiung / Taiwan. 

Chairman noted the Council decision for TC to assist host country – Taiwan in organizing the CEPSI and/or CEO’s Conference and hope that this could be communicated to the Secretary General. 

To get full participation as well as to draw the interest of utilities’ CEO to attend the CEO’s conference; TC is of opinion that the format of the CEO’s Conference needs to be reviewed to provide higher interest and reasons for utility CEO’s within the region to attend meeting. 

The main objective is to give utility CEOs the opportunity to regard the CEO‘s Conference as a platform to communicate and exchange ideas on the current issues and solutions to improve current business results of each region. 
iii. Next step & activities 2009/2010 
Meeting informed members of the need to review approved 6-year strategic plan and 2-year action plans. 

Chairman and Secretary will detail out the specific plans to be circulated and deliberated by TC Executive Team for adoption. 
iv. Amendment to the TC By-laws 3.1 
The TC Executive Team proposed the amendment of the TC By-Laws 3.1 to avoid confusion as what constitute Technical Committee. 

The current By-laws stated that “The Technical Committee shall comprise an Executive Team and the Work Groups” whilst Chairman of Working Group who represents the Working Group is the co-opted members of the Executive Team. 

The composition and members of a Technical Committee need to be reviewed in line with revised By-laws. 
10. Date and Venue of the 2nd Technical Committee Executive Team Meeting 
The meeting agreed that the 2nd TC Executive Team Meeting shall be conducted prior to the CEO’s Conference in October 2009 to finalize all outstanding issues to be presented at next Council meeting. Chairman and TC-Secretary will determine the suitable date and venue for next TC meeting. 
11. Closing Remarks 
The Chairman acknowledged the valuable contribution and thanked the delegations for their cooperation that has made the meeting a success. The meeting was held in the traditional spirit of solidarity and cordiality of AESIEAP.
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AGENDA OF MEETING 
Date: Wednesday, 18 February 2009
Venue: 7th FLOOR, HILTON HOTEL, KL SENTRAL
	8:45
	Registration
Venue: 7th Floor Hilton Hotel 

Attire: Business 

	9:00
	Welcome Remarks by Host – TNB Malaysia

	9:20
	Photo Session

	9:30
	Coffee Break

	10:00
	Opening Statement by
Chairman of AESIEAP Technical Committee Executive Team
Hon. Datuk Wira Md. Sidek Bin Ahmad
Brainstorming session on the direction of the Technical Committee
- Finalization of the Areas of Study (Macro and Micro Topics) 
- Work Group Formations 
- Appointment of Work Group Chairperson 
- Resources, Budget & Funding 
- Work Group Meeting Regularities & Venues 
- Role of Technical Committee for CEPSI and CEO’s Conference 
- Next Steps and Other Matters 

	13:00
	Lunch

	14:00
	Wrap up session

	19:30
	Dinner - Hosted by CEO/President of TNB
Hon. Dato’ Sri Che Khalib Bin Mohamad Noh
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Attendance: 
Delegates:
	No
	Name
	Organization
	Delegates Country

	1.
	Mr. Bong Soo Ha
	KEPCO
	Korea

	2.
	Mr. MIHARA, Michio
	Kyushu Electric Co
	Japan

	3.
	Ms. KOGA, Miho
	Kyushu Electric Co
	Japan

	4.
	Mr. Danilo S. SEDILLA
	NPC
	Philippines

	5.
	Mr. Nestor P. Sarmiento
	MERALCO
	Philippines

	6.
	Ms. Ma. Cynthia Y Manrique
	TRANSCO
	Philippines

	7.
	Mr.Hung Shao Pin
	TaiPower
	Taiwan


TNB
	No
	Name
	Organization
	Delegates Country

	1.
	Hon Datuk Wira Md. Sidek Ahmad
	TNB
	Malaysia

	2.
	Mr. Mohd. Nazri Shahruddin
	TNB
	Malaysia

	3.
	Mr. Zawawi Bin Che Harun
	TNB
	Malaysia

	4.
	Mr. Mohd. Yusof Bin Rakob
	TNB
	Malaysia

	5.
	Mr. Charan Jit Singh
	TNB
	Malaysia

	6.
	Mr. Nazari Bin Hassan
	TNB
	Malaysia

	7.
	Dr. Badrol Bin Ahmad
	TNBR
	Malaysia

	8.
	Mr. Kamal Arifin A Rahman
	TNB
	Malaysia


資料來源：SUMMARY OF PROCEEDINGS The 1st AESIEAP Technical Committee Executive Team Meeting, Hilton Hotel, Kuala Lumpur, 18 February 2009
附錄二：AESIEAP技術委員會2009年第一次工作會議簡報資料
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By

Chairman of AESIEAP Technical Committee
Datuk Wira Md. Sidek Bin Ahmad
Tenaga Nasional Berhad
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AGENDA & MEETING OUTLINE

Welcome Note by Host — TNB, Malaysia

Photo Session

Opening Statement by Chairman of Technical Committee

Finalization of Work Group Study Areas

Work Group Formation

Appointment of Work Group Chairperson

Work Group Meeting Regularities and Venues

Resources, Budget and Funds

Other Matters

a. Role of Technical Committees in CEPS| & CEO's
Conference

b. Next Step & Activities for 2009/2010
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THE 34" AESIEAP COUNCIL MEETING RESOLUTION

The ITC presented its study at the 34" AESIEAP Council Meeting
in Macau in October 2008 and obtained approval and endorsement
of the Council on the followings:

* To revise the TC structure and By-laws.

* To proposed TC structure and draft amendments to the TC
By-Laws to the AESIEAP Council meeting.

* The formalize the structure of the Technical Committee.

. AGENDA No 3. : CHAIRMAN OPENING
STATEMENT, cont.

THE 34th AESIEAP COUNCIL MEETING RESOLUTION

AESIEAP Council also endorsed and approved the following
activities be carried out by TC:

* The formation of Working Groups to undertake the respective
study areas and project assignment.

* Appoint Working Group Chairperson and Members.

* To the finalize and assign topic of study to the three Working
Groups.
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THE 34th AESIEAP COUNCIL MEETING ALSO APPROVED THE
AESIEAP Technical Committee Executive Team

Members:
AESIEAP + Chairman (Malaysia)
- Council * Vice Chairman (Singapors)
I

+ Secretary (Philippines)
TAIWAN — + 2 Council Members (Sri Lanka
(AESIEAP Secretariat) & Japan)
AESIEAP + Chaiman of WG 1 - Korea
Technical Committee + Chairman of WG 2 - TBA

« Chairman of WG 3-TBA

[ | |
Workgroup Workgroup Workgroup
i 1 2 ‘ 3

AGENDA 4 : Finalization of Work Group Study
& Aress

The following 5 macro topics were
proposed and TC is asked to finalize
which topics to be adopted as WG study
area:

=Technology Power Development for Power Sector
=Industry Deregulation and Restructuring

=Market and Customer Relationship Management
=Asset Management

=Environmental Issues and Energy Efficiency
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+ KEPCO, Korea has volunteered to lead one of the Work Group and
accepted by Council Members

- TAIWAN also volunteered but was not formalized at the Council Mesting

+ Committee s to appoint the Work Group leaders of the remaining 2 WGs

AGENDA 7

Work Group Meeting Regularities and Venue

AGENDA 8
Resources, Budget and Funds
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AGENDA 9

Other matters

Role of TC in CEPSI and CEQ’s Conference
Next Step & Activities in 2009/2010

10
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（裝訂線）








